
Glasilo krajevne skupnosti Kog

Lepe božične praznike 
ter srečno in uspešno leto 2017

Številka 73 GRUDEN 2016



KRAJEVNA SKUPNOST TURISTIČNO in KULTURNO
KOG DRUŠTVO KOG

VABITA
na

SPOMINSKI DAN KRAJEVNE SKUPNOSTI KOG

v torek 27. decembra 2016 ob 18. uri

v dvorani na Kogu

Program:

- položitev vencev
- slavnostni nagovor
- kulturni program
- podelitev priznanja

Pričakujemo vas na Kogu na prazniku spomina!

PO KONČANI SLOVESNOSTI VABIMO VSE KOGOVČANKE IN 
KOGOVČANE, DA OB PRIGRIZKU IN KOZARCU VINA 
NAZDRA VIMO ZA SREČO IN ZDRA V JE V NOVEMU LETU

Predsednik sveta KS Kog

Slavko BEDEKOVIČ



NASA KRAJEVNA SKUPNOST

Pregled dela v letu 2016

V letošnjem letu se je na celotnem območju Krajevne skupnosti Kog izvajalo 
precej aktivnosti. Ob ugodnem vremenu je bilo lažje izvesti vsa načrtovana 
dela in sicer:

L Občina Ormož je izvedla nekaj popravi/ vodovodnega omrežja na področju 
Koga in K/umpe. Obenem pa se ob izgradnji kanalizacije izvaja tudi obnova 
vodovoda v »vodranskem vrhu«,

2. V obnovljenem delu »Košarkine hiše« je turistično kulturno društvo ob pomoči 
krajevne skupnosti de/no opremi/o spodnji del objekta, kjer se izvajajo razna 
družabna srečanja in vse pogosteje degustacije kogovskih vin,

3. Pričela se je dolgo pričakovana izgradnja kanalizacije in čistilne naprave na 
območju Lačavesi in Jastrebcev Ob izgradnji kanalizacije je predvidena tudi 
sanacija oz popravilo vseh podzemnih vodov in na koncu preplastitev ceste. 
Položene so tudi ustrezne cevi za eiektro in širokopasovno omrežje,

4. Krajevna skupnost je izvajala nujna redna vzdrževalna dela na javnih poteh. 
Izvajalec Rajko Bukovec je opravi/ gramoziranje makadamskih cest, sanacijo 
asfaltne prevleke, izvede/ košnjo /n de/no sanacijo jarkov in bankin, počisti/ 
vejevje ob cestah, grederira/ ceste /n oprav// druga manjša de/a v skupni 
vrednosti 14.432 EUR,.

5. Zaradi manjše količine snega, vendar pa večje poledenelosti je bilo težavno 
izvajanje predvsem posipavanja javnih poti, vendar ocenjujemo, da je ob 
manjših težavah bilo izvajanje te službe zadovoljivo in v skladu z zakonskimi 
določili,

6. Vzdrževanje vežice in pokopališča vzorno izvajata Dušan in Anica Prapotnik, 
pogrebno dejavnost pa koncesionar Dušan Bratuša.. V letošnjem letu smo 
nadaljevali z gramoziranjem zgornjega dela pokopališča, kar je pri večini 
krajanov naletelo na odobravanje. S tem se bodo zmanjšali tudi stroški pri 
košnji pokopališča in negodovanja najemnikov grobov zaradi metanja trave na 
grobove. Izvedeno je bilo tudi tlakovanje pred mrliško vežico,

7. Izvedli smo tudi celovito obnovo kuhinje s položitvijo keramičnih p/oščic, 
pleskanjem in nabavili potrebne kuhinjske e/emente in aparate,

S. Športno društvo Kog dobro vzdržuje in sproti obnavlja športne površine na 
Kogu ob delni pomoči krajevne skupnosti. I/ letošnjem letu smo položili ob
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tlakovanju pred vežico ustrezne vodovodne cevi In cev za izvedbo e/ektro 
priključka. Obojega bo izveden naslednje leto. Športniki pa so napravili tudi 
stopnice iz ceste na igrišče,

9. Središče Koga vzdržujeta Dušan in Anica Prapotnik, po naročilu Krajevne 
skupnosti Kog. Mnoga dela in zasaditve pa opravita tudi brezplačno zato imata 
tudi, ob mnogib drugib krajanih (delavcev šole in vrtca, župnišča, turistično 
kulturnega društva, društva upokojencev...} veliko zaslug, da je središče Koga 
tako urejeno.

Izvedene investicije v KS Kog v letu 2016

PGD Vitan - Kog (gasilska oprema} 4.257

Sofinanciranje izdelave klopi v cerkvi 6.832

Projekti za energetsko sanac/jo šo/e 8.775

Modernizacija JP 803441 Vitan v dolžini 169 m 13.028

Modernizacija J P 803535Jastrebe! v dolžini 420 m 32.182

Ureditev kuhinje v kulturni dvorani 8.190

Ureditev platoja pred vežico 3.018

Priprava projektov za ureditev vežice 1.000

Sanacija vodovoda na Kogu 12.292

Sanacija vodovoda Jastrebci 96.914

Rekonstrukcija vodovoda pri Klumpi 15.892

Kanalizacija in čistilna naprava Jastrebci in Lačaves 51.849

Avtobusno postajališče Kog 2.977

SKUPAJ 256.306
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Predvidene investicije za leto 2017

Izgradnja čistilne naprave in kanalizacije za naselji Jastreba in Lačaves 474.498

Obnova Doma kulture Kog 125.90C

Energetska sanacija šoie Kog 271.648

Postavitev vetrolova pri vežici 4.006

Modernizacija JP 803471 Vitan (Juršič) v dolžini 180m 15.706

Modernizacija JP 803461 Vitan (Keček) v dolžini 400m 36.616

Modernizacija JP 803361 Gomila (Štrman) v dolžini lOOm 7.756

Modernizacija JP 803233 Gomila (Bukovec) v dolžini 360m 33.506

Modernizacija JP 803234 Gomila (Novak) v dolžini 140m 11.456

Modernizacija JP 803511 Vodranci do hrasta v dolžini 180m 14.256

Modernizacija JP 803401 Kog Lukman) v dolžini 540 m - preplastitev 35.706

SKUPAJ 1.027.406

Predvidene investicije za leto 2018

Ureditev poti na pokopališču Kog 6.006

Obnova Doma kulture Kog 123.506

Modernizacija JP 803407 Kog (Hlebec) v dolžini lOOm 16.506

Modernizacija JP 803392 Kog (Štampar) v dolžini250m 22.776

Modernizacija JP 803562 Kog (Rodiga) v dolžini 230m 31.356

Modern/žac/ja JP 803406 Kog (Hlebec R) v dolžini lOOm 8.256

Modernizacija JP 803382 Gomila (Rozman) v dolžini 170m 26.506

Modernizacija JP 803408 Lačaves (Lačavel3) v dolžini 120m 9.856

SKUPAJ 244.726
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Svet Krajevne skupnosti Kog se je v letu 2016 sestal na štirih rednih sejah in ob 
sprotnih aktivnostih obravnaval finančni načrt in zaključni račun, sprejel program 
vzdrževanja javnih poti in zimske službe, opozarjal in predlagal Občini Ormož več 
aktivnosti v zvezi z problematiko v krajevni skupnosti, itd.. Svet krajevne skupnosti 
Kog je tudi predlagal da se za leto 2017 in 2018 v občinskem proračunu namenijo 
sredstva tudi za asfaltiranje še nekaj cest in nadaljuje obnova »Košarkine hiše, 
vendar predlog ni bil upoštevan.

Vsem, ki ste strpni ob izvajanju del in pri tem kakorkoli pomagate želim, da se še v 
naprej trudite za lepši in prijazen Kog.

Strokovni sodelavec za KS Kog: Franci Trstenjak

STATISTIKA KS KOG

Umrli v letu 2016: 7 (od tega 3 ženske in 4 moški)

Vas Število prebivalcev Starejši od 70 let

Gomila pri Kogu 158 12

Jastrebe! 143 22

Kog 232 21

Lačaves 140 20

Vitan 97 13

Vod ranči 134 27

SKUPAJ KS KOG 904 115

0$ prihajajočih družinskih praznikih vam a imenu svetnikov SLS Slog, kohort tudi 

it tvojem imenu, žetim predvsem mam domačega ognjišča, preživetih trenutkov -® 

družina 'in prijatelji, iskrive nasmehe in tople objeme. V prihajajočem letu vam 

žetima zdravja in ljubezni, optimizma in novih idej, da bi a Akupnimi močmi 

dosegli ase, kast Ai žetima.

VSE VO3ŽRO VSEM 3M VSOtKEMU 30SEME}!

Vaš predsednik JLS Jtag: Slavka SiEVESLOVJČ

5



IZ ŽIVLJENJA DRUŠTEV NA KOGU

Januarje na Kogu mesec, ko se vrstijo prireditve, ki jih organizira Društvo Antonovanje na 
Kogu. Prispevek je posvečen tem dogodkom.

DRUŠTVO ANTONOVANJE NA KOGU V BESEDI IN SLIKI V LETU 
2016

Ko se leto prevesi v adventni čas, se pričnejo resne priprave na vse 
hitreje bližajoče se Antonovanje na Kogu. Pri tem imamo v mislih 
predvsem dogodke in aktivnosti društva tega leta.

Tako smo prireditve v sklopu Antonovanja 2016 pričeli z okroglo
mizo na temo Hrana in etika, z gostom dr. Karlom Bedernjakom, kjer smo odkrivali 
različne poglede na hrano in njeno pridobivanje v današnjem času. Z njim se je 
pogovarjal Ivan Škrlec.

Ivan Škrlec v pogovoru z Dr. Karlom Bedernjakom

Nakar je sledil Antonov koncert "Sanjam sen" ženskega pevskega zbora Okarina, pod 
vodstvom zborovodkinje Zlatke Puklavec Banjanin, na tolkalih sta jih spremljali Meta 
Hunjet in na klavirju, orglah, Darja Žganec Horvat.
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Antonov koncert

Ocenjevanje čurk s strokovno komisijo in komisijo potrošnikov je potekalo v četrtek, 
14. januarja. Ocenili so 23 vzorcev iz 13-ih kmetij in podelili 2 znaka kakovosti, ki ju 
je prejel Ivan Žinko iz Libanje za sivo in belo čurko.

Ocenjevanje čurk
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Naslednji dan so v Vinski kleti Munda gostili prireditev "Čurke in vino 2016". Namen 
le-te je bilo ugotoviti, katera kogovska vina se najbolj ujemajo z okusi bele, sive in 
črne čurke.

Letos so se s to nalogo spopadali somelierji: Vanja Mramor, Milan Hlebec, Borut 
Godec in Marjan Smrtnik. Drugič zapored pa se jim je pridružila še aktualna 
Kogovska vinska kraljica Polona Kolarič.

Vina so prispevale vinske kleti Turistična kmetija Hlebec, Vinska klet PRA-VinO, 
Vinska klet Milan Lukman, Vinska klet P&F Ormož, Vinska klet Sinead Liam Cabot, 
Vinogradništvo Munda. Čurke so prispevale kmetije Perc, Bolcar in Zinko.

Somelierji in vinska kraljica so ob koncu prireditve prišli do naslednjih zaključkov:

- S črnimi čurkami se Je najboljše ujemala zvrst 2015, Vinske Meti Milan 
Lukman;
s sivimi modra frankinja 2012, Vinske kleti Sinead Liam Cabot;

- z belimi pa fuga mundi2007, Vinogradništva Munda.

Čurke in vino 2016

Prav tako je v petek, 15. januarja potekalo odprtje razstave risb in fotografij " Reja 
prašičev v Prlekiji in Medimurju" s podelitvijo nagrad in priznanj. Strokovna komisija 
v sestavi Sonje Kamplet Rotar, Silve Marčec in Marijane Šadl je morala oceniti kar 77 
likovnih del. Razstavo in podelitev nagrad je spremljal kulturni program v izvedbi 
Osnovne šole Kog, kasneje pa je sledilo presenečenje za vse otroke!
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V soboto, 16. januarja, je potekalo Antonovo kegljanje za pokal KS Kog. Vzporedno z 
njim pa je potekala delavnica »Izdelava ekološkega gela za pranje perila« pod 
vodstvom Anite Bolčevič. Kasneje so si zainteresirani lahko pogledali javno debato 
»Ekološko kmetovati?«, ki jo je organiziral Debatni klub gimnazije Franca Miklošiča 
Ljutomer.

Antonovo kegljanje

Debata "Ekološko kmetovati?"
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Popoldne je v soboto potekal osrednji dogodek Antonovanja na Kogu, Čurkarijada s 
pokušino, kjer smo se ob sladki kapljici, okusnih domačih čurkah in ritmih dobre 
glasbe podružili med seboj.

Čurkarijada s pokušino Vinske kraljice

Zvečer je Klub ormoških študentov priredil filmski večer, kjer so za vse zbrane 
predvajali poučen film o negativnih posledicah masovne pridelave hrane v Ameriki. 
Prav tako so poskrbeli za prigrizke.

V nedeljo je potekalo farno žegnanje s slovesno sveto mašo za žive in pokojne 
živinorejce in prašičerejce. Predstavili so se tudi člani društva Steyr kluba Kog in 
starodobnikov. Na stojnicah pa so svoje izdelke ponujali lokalni ponudniki.

Steyr klub Kog
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Sklop prireditev smo zaključili z Antonovim turnirjem v malem nogometu v 
organizaciji Športnega društva Kog.

Športno društvo Kog

Vsi, ki smo kreirali podobo Antonovanja 2016, smo se 25. junija, ob Dnevu 
državnosti, srečali na (upamo da) tradicionalnem pikniku "Spoštujmo lokalno, lokalno 
je naša prihodnost (A.B.)" Ob tem prazniku sta nam, med drugim, zelo doživeto 
predstavila dogodke izpred 25 let brata Ivan in Franci Puklavec iz Frankovcev, ki sta 
bila neposredno udeležena v osamosvojitveni vojni za Slovenijo.

V sklopu Martinovanja 2016 smo se predstavili na stojnici društev v Ormožu in 
sodelovali na tekmovanju "Prleški pisker 2016".
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Stojnica Martinovanje 2016

Prleški piske r 2016

Ob koncu leta 2016, v pričakovanju novega 2017, Vam društvo Antonovanje na Kogu želi 
zdravja in zadovoljstva, vsem, ki smo v tem prostoru odgovorni za razvoj turizma pa dosti 
iskrenega sodelovanja z vedenjem, da našega gosta ne zanimajo ne lokalne meje ne 
lokalne razprtije ali krajevna kreganja.

Srečno 2017!

Društvo Antonovanja na Kogu 
Slavko Perc, predsednik



TURISTIČNO IN KULTURNO DRUŠTVO KOG

Turistično in kulturno društvo Kog je tudi v letu 2016 nadaljevalo z uspešnim delom. Je med 
najaktivnejšimi društvi v kraju in združuje nekaj sekcij, ki dajejo svojevrsten utrip vsem 
prireditvam na Kogu. V okviru društva delujejo folklornaskupina, pevska skupina »Kogovški 
dečki«, sekcija kmečkih žena in instrumentalna skupina Ritem. Seveda pa je že tradicionalno 
največja prireditev »Dnevi turizma na Kogu«, ki potekajo že devetnajst let zapored.

Letos so se prireditve zvrstile med 5. in 15. avgustom na različnih lokacijah po Kogu.

Številne prireditve so zaznamovale avgust na Kogu.

Drugo leto zapored so se Dnevi turizma začeli z vinsko kulinaričnim doživetjem, v petek 5. 
avgusta.

BABIČINA KUHINJA OB VINU IN GLASBI

Čeprav so nekateri dvomili v uspešnost takšnega večera, ko se ob jedeh iz babičine kuhinje 
in vrhunskih vinih domačih vinogradnikov razvajajo brbončice, je prireditev tudi letos 
presegla pričakovanja. Z veliko težavo smo ustregli vsem, ki so želeli biti na tem večeru in 
smo klet v Košarkini hiši zapolnili do zadnjih zmogljivosti. Morda celo nekoliko preveč za 
pravo udobje, vendar so vrhunski okusi hitro povzročili, da je bilo vzdušje nepozabno in vsi 
skupaj smo si zaželeli, da se naj takšen večer čim prej ponovi.
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Tudi letos je ekipo babičine kuhinje vodila Marta Hlebec, ki je ob odlični pomoči kmečkih 
žensk pripravila vrhunske jedi. Za glasbene utrinke so ponovno poskrbeli Kogovški dečki, ki 
so tudi tokrat bili v vlogi »natakarjev«, prireditev pa sta z izbranimi teksti povezovala Nika in 
Urh. Zapeli so nam Kogovški dečki in Miklašovski oktet.

Bilo je vrhunsko!

14



OKROGLA MIZA : »ČESA NAS LAHKO NAUČI PŠENIČNO ZRNO« IN RAZSTAVA: 

»OD ZRNA DO KRUHA«

V soboto 6. avgusta je najprej potekala okrogla miza na temo »Česa nas lahko nauči 
pšenično zrno«. Zvonko Pukšič je zbrane pritegnil s svojo izbrano besedo in doživetim 
razmišljanjem. Žal je lahko tistim, ki mu niso prisluhnili.

Po okrogli mizi smo se zbrali pred Košarkino hišo, kjer so v njenih nedrjih kmečke žene s 
Koga pripravile bogato razstavo na temo »Od zrna do kruha«. Več mesecev so prizadevne 
članice sekcije kmečkih žena zbirale stare premete in orodje, ki so ga ljudje uporabljali v času 
žetve in mlatve.

Na stenah ob razstavnih premetih so visele slike iz delovanja Društva kmečkih fantov in 
deklet, ki je na Kogu delovalo od leta 1931 do 1941 in je bilo med najbolj aktivnimi društvi v 
Podravju, predvsem po zaslugi njegovega predsednika Jožka Tomažiča.
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Dišalo je po pogačah, pletenem pecivu on drugih dobrotah, dišalo pa je tudi po nekih ne 
tako davnih, vendar prehitro pozabljenih časih.

Pred prireditvijo sta nas s priložnostnim skečem odlično zabavala Jožko Kolarič in Nevenka 
Žganec.
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KOLESARJENJE PO ŠIPONOVI POTI IN POTEPANJE PO KOGOVŠKIH POTEH

Tretji dan na prireditvah Dnevi turizma na Kogu je bil posvečen rekreativcem. Športno 
društvo Kog je organiziralo kolesarjenje za mlade in stare po Šiponovih poteh. V spremstvu 
tehnike »Steyer« kluba Kog so se kolesarji varno prebijali med vinogradi, se včasih ustavili 
za kakšno okrepčilo pri dobrih domačinih in se nato vrnili na športno igrišče, kjer je zadišalo 
po kisli župi. Sledilo je skupno druženje s pohodniki, ki so se jim pridružili na koncu poti.

Letos prvič pa je Turistično in kulturno društvo Kog organiziralo pohod po kogovskih poteh. 
Nekateri, ki ne kolesarijo, so pogrešali tovrstno rekreacijo in letos se nas je zbralo 19 
pohodnikov, ki smo prehodili manj znane kogovske poti. Namen tega potepanja je 
spoznavati Kog, njegove kulturno zgodovinske spomenike, pokrajino in ljudi. Brez večjih 
poškodb, razen nekaj žuljev in majhne Mojčine ranice, smo veseli in rahlo utrujeni 
pripešačili nazaj na Kog in se pridružili kolesarjem. Kisla juha nam je zelo teknila. Bilo je lepo 
in tudi tisti, ki so mislili, da na Kogu poznajo vse, so odkrivali nova kogovska doživetja in 
brezpotja. Še bomo hodili po naših poteh!
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KEGUANJE ZA POKAL TURISTIČNO KULTURNEGA DRUŠTVA IN NOČNI TURNIR 

V MALEM NOGOMETU

(petek, 12. avgusta)

Tudi Društvo upokojencev Zarja Kog vsako leto sodeluje z organizatorji Dnevov turizma in 
organizira tekmovanje v kegljanju na vrvici. Gre za množično prireditev saj se kegljanja 
udeležijo ekipe iz občin Ormož, Središče ob Dravi in Sv. Tomaž ter nekatere ekipe iz Podravja 
( Gorišnica, Duplek, Dravski dvor...). Preko 100 tekmovalcev tekmuje in se ta dan druži na 
Kogu. Lep dogodek nam pripravijo kegljači, zadovoljne pa so tudi domači ponudniki na 
stojnicah. Najbolj veselo je, ko se podeljujejo pokali in se vse ekipe družijo v šotoru na 
prireditvenem prostoru. Tudi plesali smo.

Športno društvo Kog je tudi letos sodelovalo in organiziralo nočni turnir v malem nogometu. 
Veselo je bilo do zgodnjih jutranjih ur ob prisotnosti množice gledalcev.

VINSKI FESTIVAL, KUHANJE KISLE ŽKRONANJE VINSKE KRAUICE IN 

POSTA VITEV KLOPOTCA

Osrednja prireditev Dnevov turizma na Kogu je bila v soboto, ko smo okronali tudi 5. 
Kogovsko vinsko kraljico. Nova vinska kraljica je postala Anja Kocjan doma na Kogu. 
V spremstvu dosedanjih vinskih kraljic: Mateje Prapotnik, Aleksandre Kelemina 
Plemenič, Špele Borko in Polone Kolarič, jo je okronal župan občine Ormož Alojz Sok.

Peta Kogovška vinska kraljica Anja Kocjan sicer ni čistokrvna Kogovčanka, vendar 
tega danes nihče več ne ugotovi. Življenje tu med nami, med goricami jo je prikovalo 
na Kog in globoko je že pognala korenine v to goričko zemljo. Tudi gorice, ta
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najžlahtnejša rastlina, so jo prevzele in oko se ji zaiskri, ko pokuša vina, ta žlahtni 
dar narave.

Anja Kocjan je bila rojena 9. 8. 1988 na Ptuju. Osnovno šolo je obiskovala v Ormožu. 
Po končani osnovni šoli, pa je šolanje nadaljevala v Ljutomeru, na gimnaziji Franca 
Miklošiča, smer predšolska vzgoja. Po poklicu je vzgojiteljica predšolskih otrok. 
Zaposlena je na Osnovni šoli Miklavž pri Ormožu. Delam pa na podružnici Kog v 
vrtcu, kot pomočnica vzgojiteljice. Je poročena in mama dveh otrok, Žiga je star 5 
let, Zala pa 2 leti. Uspešno je opravila preizkus poznavanja vinogradništva in vin 
pred komisijo.

Sicer pa se je v soboto na Kogu dogajalo marsikaj:

Najprej se je ob 14.00 uri začel 9. vinski festival, ki so se ga udeležili vitezi vina 
Ptujsko-ormoškega omizja in vinske kraljice Slovenskega vinskega kraljestva. Letos 
so Polono Kolarič, četrto Kogovsko vinsko kraljico spremljale tudi vinske kraljice iz 
različnih slovenskih vinorodnih območij in sicer:
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Martina Breznik- 4. Cerkvenjaška vinska kraljica

Urška Bračko- 9. Mariborska vinska kraljica

Sabina Valdhuber-16. Svečinska vinska kraljica

Nataša Ferjančič- Vipavska vinska kraljica

Katja Erzetič- 3. Kraljica rebule

Jana Štajdohar- Kraljica metliške črnine 2016

Zapeli so člani MePZ DU Zarja Kog pod vodstvom Lucije Pocrnja, zvrstilo pa se je 
tudi nekaj govornikov. Podeljena so bila priznanja vinogradnikom, ki so meseca maja 
prinesli vina na ocenjevanje z naslovom »To vino je bilo pridelano na Kogu«.

Predsednica komisije, Lidija Ruška je povedala, da so vinogradniki dosegali odlične 
ocene in da je letnik 2015 ocenjen kot vrhunski letnik. Od 50 vzorcev, ki so bili na 
ocenjevanju, jih je namreč 34 prejelo zlata odličja. Po podelitvi priznanj je bilo 
možno poskusiti 17 sort ocenjenih vin sedmih vinogradnikov, zraven so postregli s 
kmečko malico.
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Potem se je dogajanje nadaljevalo ob potomki najstarejše trte, kjer so zaplesali 
plesalci Folklorne skupine Kog pod vodstvom Anice Pevec, domači vinogradnik in 
viničar Borut Prapotnik je z domačimi fanti postavil klopotec, predstavile so se gostje 
vinske kraljice, zbrane pa je še zadnjič v vlogi kogovske vinske kraljice nagovorila 
dosedanja vinska kraljica Polona Kolarič.
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Vzporedno pa se je dogajalo še marsikaj.

V Košarkini hiši je bila na ogled razstava "Od zrna do kruha" mladi udeleženci so 
ustvarjali v otroških ustvarjalnih delavnicah, na stojnicah so svoje dobrote in izdelke 
ponujali lokalni pridelovalci, dišalo je izza šanka, kjer se je kuhalo in cvrlo, za zabavo 
pa je poskrbel domači ansambel Ritem.
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Seveda pa tudi letos ni manjkalo tekmovanje v 
kuhanju kisle župe. Sodelovalo je 5 ekip: 
Domačini z Gomile, TD Središče ob Dravi, OZ 
WS Ormož, Aktiv kmečkih žena Ormož in 
Kogovški zeti s kogovsko snaho.

Po mnenju komisije so najboljšo kislo juho 
skuhali Gomilčani, drugo TD Središče ob Dravi 
in tretjo OZ WS Ormož. Vse juhe pa so 
brezplačno lahko poskusili tudi obiskovalci.

KONCERT KOGOVŠKIH DEČKOV

»Dneve turizma na Kogu 2016« smo Kogovčani zaključili s koncertom Kogovških 
dečkov in skupine MJ.A.V. Kljub temu, da nam je zagodlo vreme in koncerta 
nimo mogli izvesti pod milim nebom kogovske pokrajine, je koncert množico 
obiskovalcev popolnoma navdušil.

Kogovški dečki so vokalna skupina, ustanovljena leta 2012 za posebno 
abrahamsko priložnost.
Skupina je takrat štela 14 članov, danes pa skupino sestavlja 11 dečkov, ki z 
vztrajnim navdušenjem ohranjajo kulturo kraja. Skupino Kogovških dečkov 
sestavljajo: Jure Lukman, Janez Lukman, Matevž Volaj, Jakob Lukman, Aleš 
Lukman, Luka Štampar, Urh Lukman, Uroš Hlebec, Patrik Žganec, Peter 
Pukšič in vodja, Aleš Lubi.
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Izvajajo slovenske in tuje pesmi v modernih preoblekah njihovega pevskega vodje 
Aleša Lubija. Največ nastopajo na Kogu, z veseljem se odzovejo tudi na povabila od 
drugod.

V goste so za njihov prvi samostojni koncert povabili prav posebna dekleta, članice 
skupine M.J.A.V., ki so ženska glasbena pop skupina, osnovana na podlagi 
štiriglasnega petja ob spremljavi akustičnih instrumentov (kitara, bas kitara, klavir, 
kahon). Leta 2012 so se združile z namenom, da z glasbo širijo ljubezen in pozitivno 
energijo. Ime skupine je sestavljeno iz začetnih črk imen: Maša Uranjek, Jasmina 
Šmarčan, Ani Frece in Veronika, katero je zamenjala Ana Golavšek.

Predsednik TKD Kog: Drago Lukman

Anja Kocjan 5. Kogovška vinska kraljica nam piše:

Tako, pa sem tudi jaz začela 13. avgusta pisati svojo kraljevo zgodbo. Na dnevih turizma so
me okronali, kot že 5. Kogovsko vinsko kraljico in takrat se 
je začela moja kraljeva pravljica.

Ponosna sem, da lahko nosim ta častni naziv in kot vinska 
kraljica promoviram Kog, kogovske vinogradnike in tisto 
najžlahtnejše kar Kog ima ... kogovsko vino.

Sama pravim, da je v tako malem, a vseeno izjemno 
bogatem vinogradniškem območju biti vinska kraljica 
privilegij. Privilegij zato, ker krona ne pomeni samo 
simbola kraljevanja, ampak tudi ponos, ki ga vsaka kraljica 
nosi v srcu.

Do danes sem se 
udeležila že preko 26

dogodkov v različnih krajih po Sloveniji. Če jih omenim 
samo nekaj: Vipava, Bistrica ob Sotli, Gornja Radgona, 
Apače, Maribor, Ljubljana in še bi lahko naštevala, 
tem mestu, pa bi se rada zahvalila VSEM, ki mi 
kakršenkoli način pomagate pisati mojo zgodbo.

Čisto na koncu, pa želim vsem Kogovčanom
Kogovčankam, da preživijo prihajajoče praznike v krogu 
tistih, ki jih imajo najraje. Seveda ob kapljici dobrega 
kogovskega vina.

NA ZDRAVJE IN SREČNO 2017!
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FOLKLORNA SKUPINA KOG

Folklorniki imamo za sabo pestro leto dogodkov. V novo leto smo stopili skupaj, 
najdaljšo noč v letu smo namreč preživeli v skupni družbi na Kogu. Leto se je začelo 
aktivno že januarja, sodelovali smo na Čurkarijadi 2016, v organizaciji Društva 
Antonovanje.

Kmalu zatem smo začeli s pripravami na naš folklorni večer »Od začetka do ...«, ki 
smo ga priredili 16. aprila. Kljub napornim vajam nismo pozabili na zabavo in 
druženje, kondicijske treninge pa smo se najraje opravljali s sprehodi po našem 
lepem Kogu in okolici. S ponosom lahko povemo, da smo svoj folklorni večer 
uspešno pripeljali do konca tako, kot smo si zamislili, za to pa se seveda imamo 
zahvaliti tudi svojim gostom iz Miklavža, Obreža in Gorenje vasi.

Po folklornem večeru si nismo vzeli časa za počitek, saj smo že začeli s pripravami 
na Dneve turizma 2016, kjer smo sodelovali tako v folklornih oblekah in brez njih. 
Letošnji Dnevi turizma imajo pri naši folklorni skupini poseben pečat, saj smo kot 5. 
kogovsko vinsko kraljico okronali našo članico, Anjo Kocjan.

V času priprav na Dneve turizma nam je uspelo sodelovati na dveh snemanjih 
oddaje Polka in Majolka. Preden smo opravili s poletno sezono nastopov, smo pri 
naših sosedih v Strahonincu pri Čakovcu, na Medunarodni smotri, zastopali barve 
Slovenije, glede na odziv publike zelo uspešno.

Konec oktobra smo nastopili na srečanju ljudskih pevcev in godcev v Zavrču.

S plesno točko Na preši smo se predstavili tudi na Martinovanju v Ormožu, leto 
nastopov bomo zaključili na krajevnem prazniku, 27. decembra, v dvorani na Kogu.
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Plesati z dušo in srcem, to je naš moto. V prihajajočem letu, vam vsi folklorniki 
želimo veliko srčnih trenutkov, napolnjenih s srečo, ljubeznijo in zdravjem, da bi tudi 
vaši dnevi bili zapolnjeni s pesmijo, plesom in pozitivno energijo, hkrati pa vabimo 
vse, ki bi se nam želeli pridružiti: naša vrata in srca so zmeraj odprta.

Srečno!

Predsednica folklorne sekcije:
Mateja Prapotnik

DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZARJA KOG

Društvo upokojencev Zarja Kog je najmnožičnejša organizacija na Kogu. Preko 150 
članov šteje, čeprav je starejših ljudi, ki niso vključeni v društvo, v krajevni skupnosti 
vsaj še enkrat toliko. Nikoli nismo delali resne analize, zakaj se v društveno 
dejavnost ne vključuje več ljudi, bo pa to potrebno storiti. Vprašati se bo seveda 
treba ali društvo s svojim delovanjem izpolnjuje pričakovanja in potrebe starejših 
ljudi ali ne, kajti članarina v višini 8 € prav gotovo ni pravi razlog za takšno stanje.

Sicer pa je društvo v letu 2016 delalo po ustaljenih tirnicah, v okviru programa, ki je 
bil sprejet na zboru članovl6. marca letos. To je bil volilni zbor članov in društvo je 
dobilo novo vodstvo.

Aktivnosti so se začele že takoj po novoletnih praznikih, saj je kegljaška sekcija 
društva, v okviru prireditev »Antonovanje 2017«, organizirala tekmovanje v visečem 
kegljanju. Gre za zanimivo prireditev, saj na Kog ta dan pride preko 120 
tekmovalcev.

Upravni odbor društva se je sestajal vsaj enkrat mesečno in organiziral različne 
društvene dejavnosti. Najbolj aktivni so bili kegljači, ki nastopajo v liga in pokalnem 
tekmovanju. Tekmujeta ženska in moška ekipa.

Žal so se letos začele pojavljati težave v delovanju Mešanega pevskega zbora, saj je 
zbor, iz različnih razlogov, zapustilo kar nekaj pevcev. Škoda bi bilo prekiniti s 
tradicijo delovanja zborovskega petja v društvu, saj na Kogu ne manjka dobrih 
pevcev.

Udeležili smo se srečanja upokojencev nekdanje občine Ormož, ki je bilo 4. junija v 
Ivanjkovcih. Kar za avtobus nas je bilo in imeli smo se fajn.
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Še lepše pa je bilo na našem vsakoletnem izletu, ki je bil prav tako junija letos. 
Tokrat smo se odpravili v Zgornjo Savinjsko dolino in doživeli obilo prijetnih 
trenutkov. Niti malo slabše vreme nam ni moglo pokvariti razpoloženja. Najprej smo 
obiskali domačijo Selišnik v Podvolovljeku, kjer smo spoznali proizvodnjo 
savinjskega želodca, ki ima zaščiteno geografsko poreklo. Bilo je zanimivo, poučno in 
veselo. Na kozolcu, ki so ga uredili za sprejeme turističnih skupin, nas je pričakal 
zvok harmonike, nekdanje članice Navihank, ki je bila ves dan tudi naša vodička in 
animatorka. Prisrčno smo se nasmejali njenim izvirnim šalam, ki nam jih je 
pripovedovala v avtobusu. N atej kmetiji smo si ogledali tudi multivizijsko 
predstavitev Kamniško - Savinjskih Alp.

Pot nas je nato vodila do Solčave in Logarske doline, kjer smo si ogledali to 
prečudovito ledeniško dolino in njene slapove. Najbolj nam je prijal borovničevec v 
»Orlovem gnezdu«.

Po kosilu v Domu planincev smo se počasi vračali proti domu in se ustavili še v 
Lučah, kjer smo si ogledali obnovljeno staro Juvanovo hišo, ki je etnološki spomenik. 
Gospodar nam je organiziral še zanimive družabne igre, najbolj veselo pa je bilo pri 
zabijanju žebljev v hrastov panj.

Avgusta smo sodelovali v prireditvah, ki jih je organiziralo Turistično kulturno društvo 
Kog in organizirali tekmovanje v visečem kegljanju za pokal TKD.

V tem mesecu smo se na pikniku ponovno srečali s člani pobratenega društva Modra 
jesen iz Dravskega dvora. Bilo je čudovito in nepozabno.

Pobrateno društvo nas je povabilo na njihov kostanjev piknik, ki ga organizirajo v 
oktobru. Zopet se nas je zbralo za en avtobus in ob prijetnem druženju smo si v 
Dobrovcah ogledali še Snežkin učni park »Dobrovške poti od gobe do zeli«.

Letos pa smo izpeljali še eno pomembno aktivnost. Nabavili smo novi društveni 
prapor. Društvo upokojencev ZARJA Kog ježe leta 1980 razvilo svoj prapor. Prapor je 
predstavljal simbol društva in se najpogosteje uporablja na svečanih prireditvah, ki 
jih organizira društvo, na drugih javnih prireditvah in zborovanjih sorodnih 
organizacij, na državnih proslavah in na pogrebnih svečanostih za umrlimi člani 
našega društva. Prapor se uporablja tudi izven države Slovenije, kadar se člani 
društva udeležijo mednarodnih prireditev oziroma srečanj. Z leti je naš društveni 
simbol - prapor postal precej obrabljen in deloma uničen. Razumljivo je, da se s 
takšnim praporom ni dostojno udeleževati prireditev, še zlasti pa ne pogrebov, ko se 
poslavljamo od naših starejših krajanov. Zato smo se v DU Zarja Kog odločili za 
izdelavo novega prapora.

Nov prapor je predstavljal precejšen strošek za društvo, zato smo se obrnili tudi na 
vse krajane naše KS s prošnjo za finančni prispevek. Veseli smo bili za kakršen koli 
vaš prispevek ki ste ga namenili za naš društveni simbol. HVALA!
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Pri zbiranju sredstev so se najbolj izkazali na Vitanu in naša poverjenica Ema Kolarič 
se je želela še posebej zahvaliti vsem darovalcem. Takole je zapisala:

»Vsem se /skrene zahvaljujem za prispevke za naš prapor. Hvala tudi za topel 
sprejem, na katerega sem naletela pri vas. Želim vam iepe božične praznike. I/ 
prihajajočem letu pa vam želim obilo zdravja, mir in uspeh pri vašem delu.«

Dragi naši člani in spoštovani starejši krajani!

Tudi vodstvo Društva upokojencev Zarja Kog se pridružuje iskrenim željam in 
voščilom ob iztekajočem se letu.

Želimo vam čim manj osamljenosti in nikoli ne pozabite da ste vredni spoštovanja za 
vse, kar ste storili doslej. Tudi sami se spoštujte in spoznajte svojo vrednost. Ne se 
ozirati preveč v preteklost. Tudi pred vami je prihodnost in morate storiti korak 
naprej. Vsem vam bi danes zaželeli, da bi imeli dovolj samozavesti, da bi se zavedali 
svoje vrednosti. Ne v tem smislu, da bi se imeli za boljše od drugih, ampak, da se 
zavedate svoje enkratne vrednosti in se ne ozirate toliko na to, kaj o vas mislijo in 
kaj o vas govorijo drugi. Stari ljudje smo zelo različni. Vsak od nas je svet zase in 
nikoli ne nehamo rasti kot ljudje. Tudi takrat ne, ko nam je hudo in smo nebogljeni.

Svoje življenje, kakršno koli je bilo, moramo sprejeti, kot dragocen zaklad. To ni 
samo naš zaklad, ampak je zaklad za celotno družbo.

Vsem skupaj pa samo še želimo iepe božične in novoletne praznike ter 
SREČNO NOVO LETO!

Za Društvo upokojencev Zarja Kog

Tonček Luskovič
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LOVSKA DRUŽINA KOG

Vitan 22

2276 Kog

Spoštovane krajanke in krajani. Osebno imam občutek, da se vsako leto hitreje 
izteče in tako je bilo tudi leto 2016. Ko se ozrem nazaj, se mi zdi, da smo pred 
kratkim vstopili v njega, pa smo že pri zadnjih korakih v njem. V lovski družini Kog 
smo nadaljevali z enakimi aktivnostmi kot prejšnja leta od kar nismo več upravljalec 
lovišča.

Takrat smo svoje sile preusmerili v nekoliko drugačne aktivnosti, cel čas pa se enako 
kot prej trudimo ohranjati zdravo življenjsko okolje za prosto živeče živali in 
posledično tudi ljudi. Društveno aktivnost pa smo preselili bolj v tekmovalno - 
družabne aktivnosti, seveda ob upoštevanju okoljevarstvenih vidikov.

V letu 2016 so se člani lovske družine Kog od začetka sezone, ki se prične v času 
Velikonočnih praznikov, pa vse do konca udeleževali društvenih tekmovanj v 
streljanju na glinaste golobe. Čez leto se zvrsti veliko tekem v ožji in širši okolici. 
Tako smo bili prisotni na tekmah vse od Madžarske meje pa do Koroške in tudi na 
Hrvaškem. Vse to tudi z namenom, da bi se čim več gostov udeležilo našega 
tekmovanja na Vitanu, ki ga vsako leto tradicionalno pripravimo drugi vikend v 
mesecu juliju.

Tako smo tudi letos, kljub težavam v preteklih letih, pripravili strelsko prireditev na 
Vitanu pri tapetništvu Mlinarič, kjer imamo strelišče in odličen ambient za druženje. 
Če želimo imeti uspešno prireditev moramo v njo vlagati ogromno truda čez celo 
leto. Pomemben je prav vsak člen, ki pri tem sodeluje, saj je nujno, da se 
udeležujemo vsakotedenskih (včasih tudi po več na teden) tekmovanj drugih
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društev, pridobimo sponzorska sredstva in nagrade, ter nenazadnje vložimo 
večdnevno delo tudi na sami prireditvi.

Imamo to srečo, da smo pri tem precej uspešni, saj že vrsto let zapovrstjo, ko 
pogledamo nazaj lahko rečemo, da nam je organizacija odlično uspela. To nam 
potrjuje izjemno število tekmovalcev, ki nas obiščejo vsako leto. Z gotovostjo lahko 
trdim, da imamo pri nas na Vitanu eno največjih, če ne največjo strelsko tekmovalno 
prireditev v SV Sloveniji, na kar smo izjemno ponosni. Zato nam tudi v prihodnje ne 
bo težko vlagati truda v organizacijo in se trudi celo za izboljšanje. V tem trenutku 
vas tako lahko že to leto povabim, da si ogledate našo tekmo tudi v letu 2017 in 
sicer kot vedno drugi vikend v mesecu juliju.

Če smo lahko ponosni na delovanje v tekmovalno - družabnem segmentu, pa smo 
malo manj na določena dela okrog objektov v lasti LD Kog. Tako smo v preteklem 
letu zopet v največji meri samo vzdrževali obstoječe nepremičnine, nismo pa 
nadaljevali s predvidenimi deli. Največja težava za zastoj v delih je pomanjkanje 
finančnih sredstev. Zadnjih nekaj let smo imeli številne finančne obveznosti, ki so 
dobro oklestile naš proračun. Tudi trenutno stanje na nepremičninskem trgu nam ni 
naklonjeno v tem pogledu. Ostaja pa ureditev teh zadev in dokončanje objekta v 
»Jošovjaku« naša želja in cilj tudi za prihodnje leto.

Naj na tem mestu izkoristim priložnost, da v imenu članov lovske družine Kog vsem 
krajankam, krajanom ter osta/im bralcem Kogovških novic, zaželim mirne, vese/e in 
izpolnjene Božične praznike, ter obilo uspehov in zdravja v prihajajočem Novem letu 
2017.

Tajnik LD Kog

Blaž Kukec

70 LET DELOVANJA LOVSKE DRUŽINE VINSKI VRHOVI

9
 Lovska družina Vinski vrhovi je 10. 9. 2016 obeležila svoj jubilej 70 let 

delovanja in 35 let sodelovanja s pobrateno Lovsko družino Borovnica. 
Slovesnost je bila v kulturnem domu v Miklavžu pri Ormožu. Naj bo žal 
tistim, ki se vabilu niso odzvali.

31



Ob tej priložnosti smo izdali tudi Zbornik. Zborniki, ki nastajajo ob visokih jubilejih 
lovskih družin, so delčki mozaika v zgodovini slovenskega lovstva. Tudi naš bo 
oziroma je delček tega mozaika. Ob praznovanju 50. letnice Lovske družine Vinski 
vrhovi je bil (1946-1996) izdan samostojen zbornik, ki je zajel utrinek tistega časa in 
zajel nekaj trenutkov te naše zgodovine. V novem zborniku pa smo skušali zajeti 
nekaj trenutkov zgodovine, mogoče tudi iz drugačnega zornega kota kot smo ga 
vajeni. Ovekovečiti smo želeli nekaj pomembnih mejnikov zadnjih dvajsetih let, 
prikazati razlike novega obdobja, ki se nanašajo predvsem na miselnost in 
sprejemanje ter dojemanje lovstva. Ne moremo se izogniti novemu področnemu 
zakonu, ki dela mejnike v lovstvu in pripravlja, vede ali nevede, drugačne podlage 
upravljanja z lovišči.

Lovske družine so od 2009 postale koncesionarke in s tem, hočemo ali ne, tudi 
poslovni subjekt, ki od vodstev in lovcev zahtevajo veliko več znanja različnih 
področij, kot kdaj koli doslej. Razumna trajnostna raba divjadi, kot obnovljivega 
naravnega vira, nekaterim dela težave, ki se bodo še stopnjevale.
Lovska družina se prilagaja okolju v katerem deluje, sodeluje z vsemi deležniki, 
rešitve se iščejo skupaj in so namenjene tako nam kot našim zanamcem. Takšna pot 
je edina pravilna in zagotavlja trajnost divjadi, okolja, narave in tudi človeštva.

In naj malo povzamem dogodke v kulturnem domu.
Prireditev smo popestrili z bogatim kulturnim programom, v katerem so nastopali
Miklavški oktet in rogisti ZLD Ptuj-Ormož. Nagovor so imeli župan občine Ormož
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Alojz Sok, predsednik ZLD Ptuj-Ormož mag. Emilijan Trafela, predsednika sveta KS 
Miklavž pri Ormožu. V imenu predsednika LZS pa sem zbrane nagovoril sam in jim v 
imenu predsednika izročil tudi pisno priznanje ob obletnici delovanja.

Župan Občine Ormož in predsednik sveta KS Miklavž pri Ormožu sta v svojem 
nagovoru pohvalila delovanje lovske družine in izrazila svoje videnje lovstva tako v 
okviru občine kot tudi širše. Starešina LD Anton Šnajder pa je v kratkem nagovoru 
povzel zgodovino delovanja lovske družine, se zahvalil donatorjem za prispevke in 
pomoč pri izdajo Zbornika delovanja.

Hvala vsem, ki podpirate in sodelujete z našo lovsko družino.

DOBER POGLED IN VAM VSE DOBRO!

dr. Srečko Felix Krope, tajnik LD Vinski vrhov

'LMIJM^

PROSTOVOUNO GASILSKO DRUŠTVO VITAN KOG

Spet je leto naokrog, pa se mi zdi, da ni dolgo od takrat, ko so izšle lanske kogovske 
novice. Čeprav je leto hitro minilo, smo se v društvu trudili po svojih najboljših 
močeh in kljub neizprosnemu življenjskemu tempu vseh članov poskušali narediti čim 
več za skupno dobro.

Opravljali smo redarsko službo na prireditvah Društva Antonovanje na Kogu, ter 
Turističnega in kulturnega društva Kog, ter prireditev v okviru Osnovne šole na 
Kogu.

33



Udeležili smo se sektorske vaje v Hermancih v okviru požarnega meseca oktobra, ter 
vaje oz. evakuacije Osnovne šole na Kogu, v kateri je sodelovala tudi reševalna 
ekipa NMP Ormož, policisti PP Ormož, ter ekipa z reševalnimi psi iz Maribora.

Skozi leto smo z delovnimi akcijami nadaljevali z gradbenimi deli na garaži. Tako 
smo uredili okolico garaže, pripravili vse za montažo električne inštalacije v garaži, 
ter notranje omete, pri katerih nam je pomagal mojster Jože Vrabec.

Nabavili smo tudi sekcijska garažna vrata, ter material za suho montažne strope in 
izolacijo, tako da nas tudi v zimskih dneh čaka še veliko dela v garaži.

Zadnja leta smo v društvu vsa zbrana sredstva, ki smo jih prejeli od vas krajanov, 
bodi si kot prispevke za koledarje, ali druge donacije, namenili izgradnji garaže. Prav 
tako, bo za zaključna dela garaže šel še vaš letošnji prispevek, za katerega se vam 
že sedaj zahvaljujemo.

Tako bi garaža do poletja morala dobiti že svojo končno podobo, skupaj z zunanjo 
fasado.

Po končanem delu pa nas čaka nabava gasilske cisterne, ki bo, kot že sami veste, 
velik finančni zalogaj za naše društvo, oziroma kraj.
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Vendar pa verjamem, da nam bo s skupnimi močmi uspelo, saj kot pravijo, »kjer je 
volja, je tudi pot«.

Na koncu, bi vam v svojem imenu, in imenu društva zaželel mirne Božične praznike, 
ter varno in uspešno novo leto 2017.

Z gasilskim pozdravom NA POMOČ!

Predsednik:

Mitja Mlinarič

STEYR KLUB KOG V LETU 2016

Aktivnost Steyr kluba Kog se je začela z Antonovanjem na Kogu, ko smo v klubskih 
prostorih pogostili številne obiskovalce in pohodnike iz Ljutomera, ter goste iz 
sorodnih društev.

Na zboru članov v marcu smo sprejeli program aktivnosti kluba za leto 2016.

Junija smo se udeležili srečanja starih traktorjev v Laafeldu pri avstrijski Radgoni. 
Tradicionalni obisk MESAP-a v Nedelišču je bil junija, na katerega smo povabili 
člane društva Kunštni prleki. Kljub deževnemu vremenu smo v Nedelišču bili zeli 
prijazno sprejeti. Oranje s starodobniki je letos odpadlo, ker nismo pridobili ustrezne 
njivske površine in ga bomo organizirali v letu 2017.

Udeležba na beltinski predstavitvi mlatitve je bila zelo obiskana saj nas društvo iz 
Beltincev vedno prijazno sprejme. Mnogi obiskovalci so se slikali na naših traktorjih, 
predvsem otroci.

Postavljanje klopotca na SV. Urbanu je bilo prav tako zelo obiskano, saj smo 
udeleženci starodobniki izvedli panoramsko vožnjo po vinski cesti in se ustavljali pri 
vinogradnikih, ki so nas prijazno sprejeli. Navezali smo stike in si pridobili tudi nove 
člane.

Letošnje srečanje Steyr starodobnikov v Gornji Radgoni na sejmu AGRA 2016 se je 
na vabilo tradicionalnih udeležencev udeležilo 68 starih traktorjev iz Slovenije in 
Avstrije. Vožnjo v Radgono smo opravili po znani poti skozi Ljutomer, postankom pri 
Frč baru in Jager trgovini v Radencih in nato do sejmišča v Radgoni, kjer so nas že 
čakali prijatelji iz Avstrije. Gostitelj Pomurski sejem je bil zelo zadovoljen z udeležbo, 
prav tako se je zahvalil tudi soorganizator srečanja ITRO Ljubljana.
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Udeleževali smo se tudi drugih srečanj na katera smo bili povabljeni in tudi večkrat 
se samostojno prostočasno odpeljali v bližnjo okolico.

Zaključek sezone je bil izlet Steyr kluba v Cerknico z ogledom posebnosti tega dela 
lepe Slovenije.

Steyr klub Kog

Milan Kolarič- predsednik

KAJ SE JE LETOS ŠE ZANIMIVEGA DOGAJALO NA KOGU

DNEVI POEZIJE IN VINA - APARTMA KOG

Večer poezije in vina, dogodek v okviru mednarodnega pesniškega festivala *Dnevi poezije 
in vina* Ptuj 2016, je letos ponovno gostoval na Kogu. Gostitelj je bil Apartma Kog, Pevec 
Milan, ki že nekaj let uspešno sodeluje z organizacijskim odborom in z gonilno silo festivala, 
pesnikom Alešem Štegerjem.

Na predvečer mednarodnega pesniškega festivala je v idiličnem okolju Apartmaja Kog 
dogodek- Večer pred Dnevi -pesniško branje
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V ponedeljek 22. avgusta so na Kog prišli iz Slovenije: Miljana Cunta, Stanka Hrastelj, 
Gorazd Kocijančič in Aleš Šteger - in njihovi kanadski kolegi George Elliott Clarke, Natasha 
Kanape Fontaine, Pierre Nepveu in Gillian Sze.

Večerje povezoval Aleš Šteger.

Po pesniškem branju je bila degustacija odličnih vin Družinskega posestva Čurin-Prapotnik 
PRA VinO!

Sprva Medana v Goriških brdih, kasneje Ptuj. Kamorkoli so pesniki in drugi umetniki z vsega 
sveta v zadnjih dvajsetih letih prinesli poezijo, je postala del atmosfere kraja in ljudi, njihov 
prepoznavni znak in sopotnica.. Lokalno in individualno je namreč, kar imata vinska trta in 
pesem skupnega. Tako kot pesem sega s koreninami v najbolj osebne predele avtorjeve in 
kolektivne biografije, tako vino črpa iz specifike kosa zemlje, v katerega je trta zasajena. To 
individualno, nezamenljivo, edinstveno vsakega nastopajočega, vsake pesmi, vsakega 
dogodka, vsakega trenutka gojimo in slavimo na našem festivalu. Ne glede na to, ali pesem 
zazveni v makedonskem, angleškem, slovenskem ali korejskem jeziku. Nekaj nas vse 
povezuje onkraj posebnosti jezikov. In ta »nekaj« poskušamo priklicati, mu dati prostor, da 
spregovori v najrazličnejših formatih festivala.

Zapisal Milan Pevec
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ŠTIRINAJSTI POHOD PO FLEGERIČEVI POTI NA HUM

Večni popotnik Slovenskih goric, profesor in pesnik( 30.01. 1841 - 09.06. 1907) seje rodil 
v Vodrancih na Zadravčevi domačiji (danes pri Majerju) večji del svojega življenja pa preživel 
na svojem domu v Vodrancih 9 - ( kmetija Klanjčar).

»Prijatelj ne zameri, 

bil sem žejen pri moji veri, 

sprijaznil sem se z žganico 

in ti spraznil steklenico!«

Pesnikova vsakdanja pot pa ga je velikokrat vodila tudi k učitelju Porekarju na Hum.

Zato so si njegovi častilci: Anton Marčec, Branko Filipič, Franc Krnjak in žal danes že 
pokojni Zvonko Bešvir, omislili daljšo in krajšo pot na Hum. Najbolj primeren dan za 
pohod se jim je zdel prav na Ivanjsko nedeljo, saj je takrat na Humu maša in 
»proščenje«.

Letos smo na Hum šli že štirinajstič , bilo je prijetno kot vsako leto. Dobili smo se ob
07. uri, malo prigriznili, popili »štamprl«, kavo, se pogovorili s prijatelji in znanci.
Vsako leto pripravimo krajši kulturni program. Zapeli so n 
vse pohodnike je pozdravil častilec Tonček Marčec.

DEČKI«,

kovem vikendu, 
ninulega častilca

Bilo je prijetno 
kjer nas vsako I 
Stanka Medika i

posebej ob druženju na Hu 
j meta Stanka, hčerki

Letos so nas pogostili z golažem, pecivom in vinom. Vsi pohodniki se jima prisrčno
zahvaljujemo!
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Prisrčno vabljeni na pohod v letu 2017, ki bo že petnajstič po poti polni presenečenj, 
dogodivščin, srečanj in zadovoljstva. A, če ne poskusimo, ne bomo nikoli vedeli ali 
zmoremo, kajti:

Novo leto je neznanec. Prav lepo ga bo spoznati, mu zaupati, pa vendar ne preveč 
pričakovati.........

Janko Klanjčar

BLAGOSLOV ADVENTNIH VENČKOV

Prva adventna nedelja je bila tudi letos v naši farni cerkvi v znamenju adventnih 
venčkov. Ti so simbol adventnega časa, časa pričakovanja, upanja, veselja in 
priprave na božič.

Tako smo lahko občudovali številne venčke, ki so skrbno, z ljubeznijo in veliko mero 
bogate ustvarjalnosti nastajali po vaših domovih. Med nedeljsko sveto mašo jih je 
blagoslovil domači župnik, gospod Janez Mohorič.

Iskrena hvala vsem, ki ste se odzvali povabilu.

Posebno mesto pred oltarjem pa ima adventni venec, ki ga že vrsto let, vsakič 
znova, splete Vnukov Franček. Letnice prvega se ne spominja točno, ve pa, da je 
prvega spletel za župnika Karla Bedernjaka. Ta je v naši župniji služboval med leti 
1981 in 1987. To pomeni, da je v tem času v njegovih rokah nastalo več kot 60 
adventnih vencev - 30 za cerkev in 30 za župnišče. Vsi, ki smo že kdaj naredili svoj
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domači venček, ki je ponavadi dosti manjši, si lahko vsaj približno predstavljamo, 
kakšno veliko delo opravlja.

Sam pravi, da si najprej nareže smrekove vejice in ostalo zimzeleno rastlinje. To mu 
vzame dve do tri ure časa. Potem pa se naslednji dan okrog osmih loti pletenja in po 
kakšnih osmih urah vztrajnega dela se lahko veseli svojega izdelka.

Dodaja še, da ni bil prvi, ki je spletel adventni venec za bolfenško cerkev. Prvi je bil 
delo Topolovčevega Tuneka in je bil v adventnem času v zadnjem delu cerkve - 
obešen je bil pod cerkvenim korom.

Prihaja božič, novo leto - prazniki, ko si vsi delimo enake želje, pričakovanja in 
upanja za prihodnje.

Naj se uresničijo in trajajo!

Za Društvo Antonovanje na Kogu

Slavica Munda

DRUGI DOGODKI NA KOGU V LETU 2016

• Na turistični kmetiji pri Hlebčevih na Kogu je v nedeljo 17. julija, julija letos potekala 
javna oddaja za ljubitelje narodno-zabavne glasbe POLKA IN MAJOLKA. Nastopili so: 
Ansambel Ritem, Pištek, Ansambel Jeruzalem, Porini pa počini, Mark Tivadar, Ivan 
Švajgl, Minea, Martin Tetičkovič, Veseli jahači, Godci iz Velike Nedelje, Tadej Korže, 
Ansambel Norost, Izgubljene frizerke in domača folklorna skupina.

• Že drugič letos je Kog gostil POLKO IN MAJOLKO. Tokrat je javna oddaja potekala pri 
apartmaju Kog - Milan Pevec. Dogodek je bil 14. avgusta 2016, nastopili pa so: 
Prekmurski Pištek, Porini pa počini, Ivan Švajgl, Minea, Anja Pustak Lajovic in 
ansambel Safirji. V programu je nastopila tudi folklorna skupina Kog z vinsko kraljico 
Anjo Kocjan

• Učenci in delavci osnovne šole Kog so 1.aprila organizirali čudovito prireditev z 
naslovom: TUDI ZATE JE POMLAD. V programu so sodelovali otroci iz vrtca Kog, 
učenci OŠ Kog, mešani pevski zbor DU Zarja Kog in mešana vokalna skupina. 
Prostovoljni prispevki so bili namenjeni za nabavo orffovih glasbil. Bilo je čudovito.
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• KOŠARKINA HIŠA je postala zanimiva turistična točka. Obiskalo jo je že veliko skupin 
in posameznikov in nihče ni skrival zadovoljstva nad njeno vsebino in nad njeno 
zgodbo. Med skupinami naj omenimo samo obiske naslednjih: Društvo 
starodobnikov PUCH iz Ljutomera; Društvo upokojencev Modra jesen iz Dravskega 
dvora; Pohodniki po poteh osamosvojitvene vojne, Zaposleni iz Vojaškega muzeja 
Slovenije; Vojaki iz vojašnice generala Maistra iz Maribora in še mnogi drugi.

• Posebej je treba omeniti enega od najprisrčnejših dogodkov, ki smo ga doživeli v 
letošnjem letu - obisk vzgojiteljev, učiteljev in profesorjev šol s slovenskim učnim 
jezikom v Italiji. Obisk in prireditev je pripravila Leonida Novak. Našim zamejcem smo 
pripravili bogat prikaz naše prleške kulturne in kulinarične ustvarjalnosti. Nastopili so 
Kogovški dečki, Miklavški oktet, FS Podkev, kmečke žene s Koga, Helena Srnec, ki je 
brala odlomke iz svoje knjige »Prleška duša« in Tonček Luskovič, ki je gostom 
predstavil Kog, njegovo zgodovino in zgodbo o Košarkini hiši. Skupaj smo ob koncu 
zapeli in se prisrčno poslovili.

• Med obiskovalci Košarkine hiše so letos prevladovali Slovenci, nato Avstrijci, Poljaki, 
Srbi, Kanadčani in Američani. Imeli smo dva uradna obiska, ki jih je organizirala 
Občina Ormož in Javna razvojna agencija. Šlo je za obisk poljske delegacije ob obisku 
Ormoža in obisk predstavnikov turističnih agencij iz Slovenije.
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OSNOVNA ŠOLA KOG SE PREDSTAVI

... otroci imajo majhne noge, a delajo največje korake do Sonca, do sreče, čez svet 

in puščajo za vse zanesenjake v prihodnosti sled...

(Tone Pavček)

Šola je hram učenosti. In je prostor za prve podvige. Za prve uspehe. In prve velike korake v 
svet.
Za prava prijateljstva...

In za prvo ljubezen, ki se rodi, tako mimogrede, na šolskem hodniku med odmorom. In traja 
potem vse življenje. Ker je prva. Kot ostane za vedno tudi vse, kar se zgodi v osnovnošolskih 
klopeh. Ker so prva stopnica na poti do življenjske modrosti. Naša šola je seveda ta pot. 
Najprej vsem učenkam in učencem in potem seveda vsem nam. Ker se navsezadnje vsi 
učimo. In največ drug od drugega. In zato je naša šola še mnogo več. Je hoja z roko v roki, je 
let na krilih domišljije. Je meja na obzorju, ki raste in se širi z nami. Z mavrico prijateljstva 
smo jo raztegnili tudi čez mejo, vse tja do podružnične šole iz Stanetincev.

LEPO NAM JE IN SREČNI SMO NA TEM PREČUDOVITEM HRIBČKU.
Ne verjamete?

Poglejte naslednjo fotografijo in preberite vrstice, ki sledijo...
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...RAZREDI SE PREDSTAVIJO...

1. b in 2. b. razred

V našem razredu je veliko stvari, katere bi z vami radi delili mi. Smo pridni in bolj pridni, 
porednih v našem razredu ni, vsaj tako naša učiteljica Tanja govori. Hehe, če verjamete...
Kotički v našem razredu so »mega kul« zadeva, v katerih vsakdo rad poseda.

Igralni kotiček poskrbi, da nam igra tuja ni in verjemite, da nikoli prazen ni. V bralnem 
kotičku »pojštrčke« imamo, s katerimi se ne igramo, ampak jih med branjem pod glavo 
imamo. V modri kotiček ne more vsak, ampak le tisti junak, ki »joker« naloge rešuje rad.

Za pripovedovanje poseben stolček imamo, 
na katerem ponosno sedimo, saj takrat 
pravljični klobuček dobimo. Bi ga želeli tudi vi?

Če radi berete, ga lahko že jutri nadenete vi. Pridite!

PRVOŠOLČKOV NAS JE PET, VČASIH SMO GLASNI ZA DESET...

ŽIVA je moje ime in pri meni brez konjičkov ne gre!

Moje ime je ŽIGA, ki rad po Kogu s kolesom šiba!

Jaz sem LUKA, ki rad v kuhinjo pokuka!

Meni SARA je ime in moj mucek Sivek zame najlepši je!

Jaz, ANEJ se s Stickersi rad igram, zato vam nobenega ne dam!
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DRUGOŠOLCI SMO STAREJŠI, VČASIH TUDI PAMETNEJŠI...

PIA je moje ime in brez mene v drugem razredu ne gre!

Jaz, MATJAŽ sem veseljak, na harmoniko zaigram rad!

Sem TJAN in zelo dobro nastopat znam!

Sem VID, in se zelo rad smejim!

Pri UČITELJICI TANJI zelo dobro vemo, kaj moremo in kaj ne smemo. Brez nje nam ne bi
tako dobro šlo, saj ona je naše zlato! Radi jo imamo!

To smo mi, mali in hkrati veliki junaki iz 1. in 2. b! Vrata našega razreda so vedno odprta. 
Pridite in preverite, če smo vse povedali po resnici. Veselimo se vašega obiska!

3 . b in 4. b razred

Smo učenci 3.b in 4.b razreda Smo v kombiniranem oddelku. V 3. razredu nas je sedem in v 
4. razredu trije. Uči nas učiteljica Nevenka Jambriško. Izmed vseh predmetov imamo najraje 
matematiko in šport. Tudi ostali predmeti niso slabi. Radi se igramo igre, ki nam jih pripravi 
učiteljica. V šoli se prijetno počutimo in smo ponosni nanjo. Omogoča nam, da smo 
ustvarjalni in tudi v popoldanskih urah se še rekreiramo, saj imamo na šoli kar nekaj krožkov,
katere radi obiskujemo.

Naš slogan: TRETJI B IN ČETRTI B VSE VE ©
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3.b

i Ojla! Sem Lučka, moj hobi je risanje, petje in šport. Rada se družim s prijatelji. Imam 
tri kužke in petnajst muc. Imam sladkorno, zato ne smem jesti veliko sladkarij.

i Hej I Sem Anže, moj hobi je judo in zelo rad igram hokej. Želim postati nogometaš.

4- Živjo! Sem Žan Željko. Moj hobi je karate in igranje nogometa. Rad bi imel vsak dan 
računalniški krožek.

4- Oj! Sem David, rad hodim na judo. Uživam, ko jem pico. Rad bi bil vsak dan na 
računalniku.

4- Hej! Sem Robert, imam rjave oči. Rad imam modro barvo. Ne pospravljam rad sobe. 
Rad sem na računalniku in igram nogomet. Želim si novo igrico Herkulesa.

4- Živjo! Sem Nikol imam rada slovenščino. Ne maram pijač z mehurčki. Rada gledam 
televizijo in rišem.

4- Hej! Sem Feona, moj hobi je judo in jahanje. Rada se družim z mojo prijateljico Lučko 
in se igram z mojim kužkom.

4 .b

❖ Ojla! Ime mi je Nino. Moja najljubša žival je muca- Rad hodim v šolo. Najraje jem pico. Doma 
rad pomagam mami. Moja najljubša igra je nogomet,

❖ Živjo! Ime mi je Lan. Moja najljubša žival je gepard. Rad imam nogomet, ne maram pa dežja. 
Rad brskam po računalniku.

❖ Oj! Sem Tay. Rad hodim k judu in športnemu krožku. Moj najljubši predmet je naravoslovje 
in tehnika.
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Kaj si želimo, da bi bilo v šoli...

> da bi bil vsaki dan računalniški krožek

> da bi vsaki dan jedli pico

> da bi imeli lepe ocene

> da bi lahko imeli v šoli telefon

> da bi bile vsaki dan ure športa

> da ne bi bilo ocen

> da bi lahko prinesli v šolo domače živali

> da ne bi bilo preveč nasilja

5. b razred

Smo učenci 5. b-razreda; igrivi, včasih tudi malce nagajivi. Vsega skupaj nas je dvanajst, 
sedem deklet in pet fantov. Smo razred dvojčkov, Klara in Nika sta si podobni kot jajce jajcu, 
Gala in Žana pa zlahka ločimo.
Glavna pa je učiteljica Sabina, njeno mnenje v razredu prevladuje in kraljuje.

Med seboj se dobro razumemo. Saj pride 
včasih do prepira ... pri puncah. Če se 
spremo fantje, pa je prepir dolg največ 
minuto, nato je vse že pozabljen.
Letošnje šolsko leto smo čisto vsi uspešno 
opravili kolesarski izpit. Na začetku je 
izgledalo, da temu ne bo tako, a nam je z 
veliko truda in vaje uspelo.

V rokometu smo najboljši. Z miklavškimi prijatelji večkrat odigramo tekmo, za vzdušje pa
poskrbijo navijači na galeriji.
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Šola ni zgolj sedenje v šolskih klopeh. V tednu otroka smo skupaj z nižjimi razredi pripravili 
kostanjev piknik.

Radi imamo skupinsko delo.

Vsak v skupini opravi svoje delo 

in ga predstavi v razredu.

Predstavljamo pisano druščino radovednih otrok in vsak je nekaj posebnega.

Znamo tudi pesniti:

KLARA najlepšo pisavo v razredu ima, mala klepetulja včasih biti zna.
NIKA dvojčico Klaro ima, najraje v šoli odmore ima.
AMADEJ zmeraj učiteljico s šopkom rož razveseli in zraven Marise sedi.
JANJA mirno je dekle, s kolesom rada vozi se.
ANA v razredu rada frizerka je in rada dobro oceno dobi.
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TEJA brez predaha piše in riše, doma najraje se uči.
MOJCA v angleščini zelo dobra je, kot blisk rešuje naloge vse in debele knjige prebere vse.
MARISA prikupno je dekle, kadar se z njo pogovarjaš, vedno nasmeji te.
GAL in ŽAN dvojčka sta, doma rada prepirata se.
ANEJ nogomet igra, raje kot šolo nogometno žogo ima.
TIM nogomet in harmoniko igra, na šolskih prireditvah meh raztegne, kar se da.
SABINA, učiteljica nas vse nauči, tako da vse napake romajo v smeti.

OB KONCU ŠOLSKEGA LETA BOMO REKLI NA GLAS:

Kog, poslavljamo se od te, saj septembra k Miklavžu nas pot odpelje že.

Naša šola je hram, hram vsega, kar smo dosegli in vsega, kar še bomo. Kajti učenost se 
skriva v vsem, kar nas dela boljše in modrejše.

Ob iztekajočem letu in pričakovanju novega je čas, ko drug drugemu zaželimo dobro 

leto....

Učenci, učenke in vsi zaposleni na OŠ KOG
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VRTEC KOG

V šolskem letu 2016/17 imamo na Kogu 2 oddelka. Skupino -JEŽKOV- otroci so 
stari od 11 mesecev do 3 let, vodiva jo Slavica Horvat in Anja Kocjan. Skupino - 
METULJEV- vodita Andreja Koščak in Majda Topličar.
Vrtec igra zelo pomembno in poučno vlogo v otrokovem razvoju, zato njegovega 
vpliva ne velja zanemariti, temveč vključiti v vsakdanje življenje.
Vrtec je kraj, kjer lahko otok pridobi veliko novih znanj, izkušenj in spretnosti, kjer se 
uči medsebojnega sodelovanja in srečanja z raznovrstnimi izzivi:

- kot ciciban planinec, - vodi vzg. - Majda Topličar

- kot mali folklorist, - vzg. - Anja Kocjan in uč. Tanja Novak

- kot pevec pri glasbenih uricah, - uč. - Milena Orešnik

- kot obiskovalec knjižnice, - knjižničarka - Fleur Tkalčec

- kot poznavalec osnovnih angleških besed - Fleur Tkalčec

- kot pridobivanje znanj v EKO projektu, v projektu -ZDRAVJE V VRTCU - 
vzg. Andreja Koščak

- MALI SONČEK - vzg. Majda Topličar

- v projektu - BRALNA PISMENOST - vzg. Anja Kocjan

OBELEŽILI SMO DAN BREZ AVTOMOBILA - 22 SEPTEMBER

Dan brez avtomobilov smo poimenovali "Dan koles in poganjaIčkov". Otroci iz 
skupine ježkov in metuljev so s pomočjo staršev v vrtec pripeljali svoja kolesa in 
poganjalčke. Najprej smo se pogovorili o pravilih vožnje s kolesom, zaščiti glave s 
čelado, , nato pa se preizkusili na našem poligonu pred vrtcem. Otroci so pokazali 
in dokazali, da se znajo obnašati v prometu, da obvladajo vožnjo po pravi strani
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TETKA JESEN V VRTCU

Tetko Jesen v našem vrtcu praznujemo že 
vrsto let in je postal že kar tradicionalni 
dogodek, ki se ga tako otroci kot tudi 
vzgojiteljice in starši neizmerno veselimo. V 
popoldanskem času smo imeli skupno druženje 
s starši in starimi starši, ki so skupaj z otroki 
ustvarjali na delavnicah. Iz jesenskih plodov, ki 
so jih prinašali v vrtec, so nastajali izdelki, ki 
krasijo vrtčevsko igrišče. Pogostili smo se s 
toplim čajem, pečenimi jabolki. V bližini pa je 
stala tudi peč za peko kostanja, ki se je hitro 
praznila pod spretnimi prstki, ki so drobili 
zapečene lupinice.

GASILCI V VRTCU

Zagorelo je v kuhinji.

Sledila je vaja evakuacije. Glavni namen vaje je bil dosežen. Otroci in zaposleni so 
pridobili znanje, kako ukrepati v primeru požara in kako zapustiti objekt, preizkusili 
so organizacijsko in tehnično pripravljenost na varno in hitro evakuacijo iz stavbe ter 
ugotovili, kje v izvedbi evakuacije iz objekta so pomanjkljivosti in kako le-te 
odpraviti, da bi bila evakuacija oseb iz objekta čim hitrejša in čim bolj varna.

Po končani vaji so gasilci otrokom na poučen in zanimiv način predstavili ter razkazali 
velik gasilski tovornjak s številnimi cevmi, pripomočki in raznovrstno zaščitno- 
reševalno opremo.
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Največje navdušenje je požela psička, ki je rešila pogrešanega učenca. Po vaji so jo 
otroci lahko pobožali in za nagrado je dobila briket.

Glede na pozitivne odzive otrok, se za prihodnost gasilcev ni treba bati.
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JESENSKI KROS

Za nami je jesenski kros. Udeležili so se ga učenci 1., 2. razreda in otroci vrtca. 
Zbrali smo se pred šolo, se športno pozdravili in nato ogreli. Šolarji in večji otroci so 
tekli daljšo progo, mlajši pa krajšo in obe sta potekali med goricami.. Za dober start 
je poskrbela vzgojiteljica Majda, pomagale so še vzg. Andreja in Anja, ter učiteljica 
Tanja. V na cilju smo jih pričakali mi najmanjši, ki se še urimo v prvih korakih.

Da smo bili vsi uspešni, pa dokazujejo veseli in zadovoljni obrazi otrok, ki jih krasijo 
medalje.

VESELI DECEMBER

Pred nami je vesel, prazničen december. Obiskala nas bosta Božiček in Dedek Mraz. 
Praznično vzdušje si bomo ves mesec pričarali s podajanjem lučke prijateljstva, s 
peko medenih dobrot, s poslušanjem pravljic o škratih -naredili bomo škratovo 
lučko, poskusili najti škrata, okrasili smreko, poslali čestitko, si ogledali dve predstavi 
ter s praznično glasbo pričakali Dedka Mraza, ki nas bo obiskal, v četrtek 22.12. 
2016 ob 17 uri pred OŠ KOG.

Pa vesele, pravljične, tople in nasmejane praznike vam želimo otroci in 
vzgojiteljice iz vrtca Kog.

Otrok - čudežno bitje.
Toplo, iskreno, vedoželjno, igrivo, polno smeha in nalezljive radosti.
Privoščite si vsaj nekajkrat v letu biti otrok.
Čudežno bo. Pa srečno.

Stanka Horvat
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NOVICE so bile ustanovljene s sklepom KK SZDL Kog dne 01.12.1978
Prva številka je izšla 05.12.1978
Odgovorni urednik: Tonček Luskovič
Fotografije: Marjan Dovečar, Štefan Hozyan, Milan Pevec in avtorji 

prispevkov
Uredniški odbor: Anita Kelemina, Julija Čurin, Irena Lukman, Andrej Pokrivač 

in Jernej Bratuša
Naklada: 340 izvodov


